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SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
Kommunstyrelsens 
samhällsutvecklingsutskott 
2022-05-24 

 

Ärendelista 
 
Paragraf Ärende Diarie-

nummer 
§ 33 Information från förvaltningen  
§ 34 Meddelanden  
§ 35 Försäljning av del av Hede Prästbord 1:7 2022/477 
§ 36 Försäljning av del av Funäsdalen 12:81 2022/479 
§ 37 Kommunstyrelsens delegationsordning 2022/100 
§ 38 Medborgarförslag om lekparken i Vemdalen 2022/213 
§ 39 Motion om att sätta upp en informationstavla vid 

vägval Rengsjön 
2021/866 

§ 40 Förändring från tillagningskök till 
mottagningskök i Ytterhogdal 

2022/478 

§ 41 Motion om att vidareutveckla ko på rot 2022/60 
§ 42 Infrastruktur och trafik, information  
§ 43 Projektering av ny busshållplats i Hede 2022/436 
§ 44 Lokal trafikföreskrift, ändring av riktlinjer för 

skotertrafik i närområdet till tätorter 
2022/418 

§ 45 Höjning av felparkeringsavgift i Härjedalens 
kommun 

2022/402 

§ 46 Ekonomisk uppföljning 2021/279 
§ 47 Övrig fråga, Vatten- och miljöresurs  
§ 48 Övrig fråga, Risnäset  
§ 49 Övrig fråga, informationsskyltar  
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SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
Kommunstyrelsens 
samhällsutvecklingsutskott 
2022-05-24 

Suu § 33  

 

Information från förvaltningen 

Ärende 

Förvaltningschefen informerar utskottet om händelser på förvaltningen. 

Malin Helen Elmerstig, utvecklingsstrateg informerar tillsammans med Åke 
Remén, kost- och servicechef om den utredning förvaltningen gjort av 
städorganisationen. 

Sara Klockervold och Sigge Jungell, berättar i egenskap av representanter 
från destinationsbolaget Funäsfjällen och det nybildade bolaget Funäsfjällens 
spår och leder AB om projektet Affärsdrivande multiarena där Härjedalens 
kommun är medfinansiär. Projektet innefattar leder för cykel, vandring, 
paddling, ridning, skoter och längdskidor i Funäsdalsområdet. 

Josef Rundström, samhällsplanerare på miljö- och byggförvaltningen ger 
information om det pågående kommunala projektet, Sjöängsvägen. Ett 
projekt som utgår från behovet av hyresrätter i Funäsdalen. 

Mathias Wiberg, avdelningschef för flygplats och infrastruktur redogör för 
det pågående arbetet med överlämning av skötsel av enskilda vägar. Wiberg 
lämnar även information om upphandlingen för flygtrafiken på Härjedalen 
Sveg Airport från och med hösten 2023. 
 
Enhetschefen för kultur, Jessica Strand berättar om kulturenhetens 
verksamheter. 

_____ 

 
Ajournering 

Sammanträdet ajourneras klockan 10.00–10.15, 11.37–11.45. 
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SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
Kommunstyrelsens 
samhällsutvecklingsutskott 
2022-05-24 

Suu § 34  

 

Meddelanden 

Ärende 

Samhällsutvecklingsutskottet delges följande meddelanden:  

Delegationsbeslut från samhällsutvecklingsförvaltningen. 

_____ 
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SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
Kommunstyrelsens 
samhällsutvecklingsutskott 
2022-05-24 

Suu § 35 Dnr KS 2022/477 

 

Försäljning av del av Hede Prästbord 1:7 

Beslut 

Samhällsutvecklingsförvaltningen får i uppdrag att sälja del av fastigheten 
Hede Prästbord 1:7. 

Ärende 

Förfrågan om köp av del av fastigheten Hede Prästbord i Hede har inkommit 
under 2022. Ändamålet för förvärv av del av fastighet är för industri-
ändamål. Sökanden är sedan 2008 arrendator av berört område och vill äga 
marken i stället för att arrendera. Föreslaget pris enligt politiskt beslut 
20 kronor per kvadratmeter. Uppskattad areal är cirka 2 900 kvadratmeter. 
Köpeskilling blir därmed cirka 58 000 kronor. 

Förvaltningens bedömning är att försäljningen bör genomföras. Köparen kan 
nyttja berört område i enlighet med gällande detaljplan. Inom berört område 
finns ett befintligt förråd som följer med i köpet. 

Ekonomi 
Positivt ekonomiskt resultat, inkomst från försäljning. 

Tjänstemannaförslag 

Samhällsutvecklingsförvaltningen föreslår att ger förvaltningen i uppdrag att 
sälja del av fastigheten Hede Prästbord 1:7. 

Beslutsgång 

Ordförande frågar om samhällsutvecklingsutskottet beslutar enligt 
förvaltningens förslag och fastslår att svaret är ja. 

_____ 

Beslutet skickas till: 
Chef, samhällsutvecklingsförvaltningen 
Mark- och exploateringsingenjör 
Mark- och exploateringshandläggare 
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SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
Kommunstyrelsens 
samhällsutvecklingsutskott 
2022-05-24 

Suu § 36 Dnr KS 2022/479 

 

Försäljning av del av Funäsdalen 12:81 

Beslut 

Samhällsutvecklingsförvaltningen får i uppdrag att sälja del av fastigheten 
Funäsdalen 12:81. 

Ärende 

Förfrågan om köp av del av fastigheten Funäsdalen 12:81 i Ljusnedal har 
inkommit till kommunen. Ändamålet för förvärv av del av fastighet är för 
industriändamål. Föreslaget pris enligt politiskt beslut är 40 kronor per 
kvadratmeter. Uppskattad areal är cirka 2 700 kvadratmeter. Köpeskilling 
blir därmed cirka 110 000 kronor. 

Förvaltningens bedömning är att försäljningen bör genomföras. Köparen kan 
nyttja berört område i enlighet med gällande detaljplan. 

Ekonomi 
Positivt ekonomiskt resultat, inkomst från försäljning. 

Tjänstemannaförslag 

Samhällsutvecklingsförvaltningen föreslår att ger förvaltningen i uppdrag att 
sälja del av fastigheten Funäsdalen 12:81. 

Beslutsgång 

Ordförande frågar om samhällsutvecklingsutskottet beslutar enligt 
förvaltningens förslag och fastslår att svaret är ja. 

_____ 

Beslutet skickas till: 
Chef, samhällsutvecklingsförvaltningen 
Mark- och exploateringsingenjör 
Mark- och exploateringshandläggare 
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SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
Kommunstyrelsens 
samhällsutvecklingsutskott 
2022-05-24 

Suu § 37 Dnr KS 2022/100 

 

Kommunstyrelsens delegationsordning 

Beslut 

Samhällsutvecklingsutskottets förslag: 

Kommunstyrelsen gör följande ändringar i delegationsordningen: 

Ger mark- och exploateringsingenjören rätt att företräda kommunen i 
lantmäteriförrättningsärenden.  

Ger mark- och exploateringsingenjören rätt att upplåta arrende eller annan 
nyttjanderätt i kommunens fastigheter upp till tio år. 

Ta bort punkt 4.22 Överlåtelse av industrimark och i stället låta den falla in 
under samma villkor som punkter 4.18 samt 4.19 där priset på fastigheten 
avgör var beslutet fattas. 

Ärende 

Idag krävs fullmakt samt dokumentation om firmatecknare för att mark- och 
exploateringsingenjören ska ha rätt att företräda Härjedalens kommun i 
lantmäteriärenden. Lantmäteriet efterfrågar i dagsläget ofta just en 
delegationsordning och anser att nuvarande system med fullmakt samt 
information om firmatecknare inte är optimalt. Förvaltningen anser att en 
delegation är en bättre lösning än nuvarande system. 
 
Idag finns delegation för mark- och exploateringsingenjör att upplåta arrende 
eller annan nyttjanderätt i upp till fem år. Flera aktörer som delar ut bidrag 
med mera kräver arrende eller nyttjanderätter på minst tio års upplåtelsetid. 
Förvaltningen anser att upplåtande av arrende eller annan nyttjanderätt i upp 
till tio år bör ligga inom delegation. 
 
Idag krävs ett beslut i samhällsutvecklingsutskottet för att få sälja 
industrimark, oberoende av köpeskilling. Flera intressenter önskar snabb 
handläggning av ärenden för mindre köp, vilket idag inte är möjligt då beslut 
måste tas i utskott. En delegation på försäljning av industrimark upp till  
200 000 kronor, som idag finns för tomtmark, skulle medföra en snabbare 
och mer effektiv handläggning för både förvaltning och intressenter av 
industrimark. 

Ekonomi 
Ingen påverkan på kommunens ekonomi. 
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Suu § 37, fortsättning 

SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
Kommunstyrelsens 
samhällsutvecklingsutskott 
2022-05-24 

Dnr KS 2022/100 

Tjänstemannaförslag 

Samhällsutvecklingsförvaltningen föreslår att kommunstyrelsen gör följande 
ändringar i delegationsordningen: 
Ger mark- och exploateringsingenjören rätt att företräda kommunen i 
lantmäteriförrättningsärenden. 
Ger mark- och exploateringsingenjören rätt att upplåta arrende eller annan 
nyttjanderätt i kommunens fastigheter upp till tio år. 
Ta bort punkt 4.22 Överlåtelse av industrimark och i stället låta den falla in 
under samma villkor som punkter 4.18 samt 4.19 där priset på fastigheten 
avgör var beslutet fattas. 

Beslutsgång 

Ordförande frågar om samhällsutvecklingsutskottet beslutar enligt 
förvaltningens förslag och fastslår att svaret är ja. 

_____ 

Beslutet skickas till: 
Chef, samhällsutvecklingsförvaltningen 
Mark- och exploateringsingenjör 
Mark- och exploateringshandläggare 
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SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
Kommunstyrelsens 
samhällsutvecklingsutskott 
2022-05-24 

Suu § 38 Dnr KS 2022/213 

 

Medborgarförslag om lekparken i Vemdalen 

Beslut 

Samhällsutvecklingsutskottets förslag: 

Kommunstyrelsen avslår medborgarförslaget om att den befintliga lekplatsen 
på Parkgatan i Vemdalen rustas upp och ingår i kommunens skötsel 
alternativt nybyggnation på annan plats mer centralt. 

Ärende  

Den 6 mars 2019 togs ett beslut i kommunstyrelsen § 83, Översyn av 
lekparker i Härjedalen, att antalet kommunägda lekparker minskas till två; 
SJ-parken i Sveg samt Risnäset i Funäsdalen.  
 
Den utrustning som finns kvar på Parkgatan i Vemdalen ska under 
barmarkssäsongen 2022 tas över av Vemdalens Idrottsförening och sättas 
upp på annan plats. Om föreningen sedan vill att information ska finnas på 
kommunens webbplats så kommer informationen att läggas in som för 
övriga parker.  

Ett tidigare beslut om att ta bort lekplatsens utrustning finns och det har 
avtalats med förening i byn om ett övertagande av befintlig 
lekplatsutrustning.  

Ekonomi 
Ingen effekt på kommunens ekonomi.  

Tjänstemannaförslag 

Samhällsutvecklingsförvaltningen föreslår att kommunstyrelsen avslår 
medborgarförslaget om att den befintliga lekplatsen på Parkgatan i 
Vemdalen rustas upp och ingår i kommunens skötsel alternativt 
nybyggnation på annan plats mer centralt.  

Beslutsgång 

Ordförande frågar om samhällsutvecklingsutskottet beslutar enligt 
förvaltningens förslag och fastslår att svaret är ja. 

_____ 

Beslutet skickas till: 
Förslagsställaren 
Avdelningschef kultur och fritid 
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SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
Kommunstyrelsens 
samhällsutvecklingsutskott 
2022-05-24 

Suu § 39 Dnr KS 2021/866 

 

 

Motion om att sätta upp en informationstavla vid vägval 
Rengsjön 

Beslut 

Samhällsutvecklingsutskottets förslag: 

Kommunfullmäktige avslår motionen om att sätta upp en informationstavla 
vid vägval Rengsjön. 

Ärende 

Ted Länsberg (SD) föreslår att det genomförs en utredning kring möjligheten 
att sätta upp en informationstavla vid vägval Rengsjö, digital eller analog 
skylt. Detta för att synliggöra för resande efter E45:an vad Sveg och 
Härjedalen har att erbjuda samt att det ska vara utrett och färdigbyggt innan 
invigningen av nya vägsträckan Rengsjö-Älvros. 

En bred utredning bör göras för att skapa möjligheter att informera om 
Härjedalens attraktionskraft vid vägval Rengsjö och vägval Älvros. 

Ekonomi 
Ingen påverkan på kommunens ekonomi i samband med utredningsarbetet. 

Tjänstemannaförslag 

Kommunledningsförvaltningen föreslår att kommunfullmäktige delvis 
bifaller motionen och ger samhällsutvecklingsförvaltningen i uppdrag att 
utreda en informationstavla vid vägval Rengsjön, i samband med att nya 
sträckningen av väg E45 byggs. 

Förslag under sammanträdet 

Ordförande Lars-Olof Mattsson (M) föreslår att kommunfullmäktige avslår 
motionen om att sätta upp en informationstavla vid vägval Rengsjön. 

Beslutsgång 

Ordförande frågar om samhällsutvecklingsutskottet beslutar enligt hans 
förslag eller enligt förvaltningens förslag och fastslår att 
samhällsutvecklingsutskottet beslutar enligt ordförandens förslag. 

_____ 

Beslutet skickas till: 
Trafiksamordnare 
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SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
Kommunstyrelsens 
samhällsutvecklingsutskott 
2022-05-24 

Suu § 39, fortsättning Dnr KS 2021/866 

 

 

Ajournering   

Sammanträdet ajourneras klockan 12.15–13.00. 
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SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
Kommunstyrelsens 
samhällsutvecklingsutskott 
2022-05-24 

Suu § 40 Dnr KS 2022/478 

Förändring från tillagningskök till mottagningskök i 
Ytterhogdal 

Beslut 

Samhällsutvecklingsutskottets förslag: 

Kommunstyrelsen ger samhällsutvecklingsförvaltningen i uppdrag att 
omvandla tillagningsköket på Svedjegården i Ytterhogdal till ett 
mottagningskök. 

Ärende 

Kompetensförsörjningen av utbildade och kompetenta kockar blir allt 
svårare, vilket de små köken ute i byarna är mest känsliga för. På 
Svedjegården har kvalitén på maten länge varit väldigt varierad vilket skapat 
problem inom omsorgen för brukarna som bor där. Den bristande tillgången 
på personal har även tagit oproportionerligt mycket tid och kraft från 
enhetschef. 

En lösning på detta problem är att ställa om köket på Svedjegården till ett 
mottagningskök som då får sin mat ifrån köket från Svegsmon precis som 
övriga särbon i Härjedalen. I ett mottagningskök bereds sallad, varma 
tillbehör såsom pasta, potatis och ris, vissa efterrätter samt brödbak. 

Den personalstyrka som idag finns i köket på Svegsmon skulle inte behöva 
utökas för att klara av detta vilket innebär att kostavdelningen som helhet 
kan göra besparingar. Med tanke på de ökade matpriserna så kan detta vara 
ett sätt att försöka balansera kostnaderna en del. 

Under våren 2022 har verksamheten, i samråd med socialförvaltningen, 
testat detta förslag med upplevt gott resultat där även brukarna har ökat 
antalet rätter att välja på. Anledningen till testet som utförts, är på grund av 
personalutmaningarna. 

Utmaningarna kopplat till kompetensförsörjning minskar betydligt samtidigt 
som kvalitén och valmöjligheterna ökar för brukarna. 

Ekonomi 
Beräknad besparing helårstjänst 100 % motsvarande ca 430 000 kronor. 

Tjänstemannaförslag 

Samhällsutvecklingsförvaltningen föreslår att kommunstyrelsen ger 
samhällsutvecklingsförvaltningen i uppdrag att omvandla tillagningsköket på 
Svedjegården i Ytterhogdal till ett mottagningskök. 
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SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
Kommunstyrelsens 
samhällsutvecklingsutskott 
2022-05-24 

Suu § 40, fortsättning Dnr KS 2022/478 

 

Beslutsgång 

Ordförande frågar om samhällsutvecklingsutskottet beslutar enligt 
förvaltningens förslag och fastslår att svaret är ja. 

_____ 

Beslutet skickas till: 
Avdelningschef kost och service 
Enhetschef Svegsmon kost och service 
Chef, samhällsutvecklingsförvaltningen 
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SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
Kommunstyrelsens 
samhällsutvecklingsutskott 
2022-05-24 

Suu § 41 Dnr KS 2022/60 

 

Motion om att vidareutveckla ko på rot 

Beslut 

Samhällsutvecklingsutskottets förslag: 

Kommunfullmäktige anser motionen vara besvarad. 

Ärende 

Projektet ko på rot innebär att kommunen köper levande nötkreatur och tecknar ett 
skötselavtal hos en uppfödare. Detta för att egentligen kringgå den ordinarie 
livsmedelsupphandlingen. För att kunna få en ökad lokal mäng livsmedel. Korna är 
levande djur och räknas inte till livsmedel och kommunen kan göra en 
direktupphandling. 
 
Gränsen vid en direktupphandling är 700 000 kronor/år och kommunen når i taket 
för detta i ko-upphandlingen.  

Inom samhällsutvecklingsförvaltningen arbetas det redan med att hitta nya 
sätt att kunna köpa lokalproducerade livsmedel för användning i de 
offentliga köken. Att göra det inom liknande konceptet som ko på rot 
bedöms inte som lämpligt då upphandlingsregler gör det svårt att utöka. 
Samhällsutvecklingsförvaltningen tillsammans med upphandlingskontoret 
undersöker för tillfället möjligheterna för att upphandla mer lokala produkter 
via ett DIS (dynamiskt inköpssystem). Då detta har bedömts som den mest 
effektiva metoden för att kunna motivera lokala producenter att sälja till 
kommunen. 

Ekonomi 
Kommer inte påverka kommunens ekonomi. 

Tjänstemannaförslag 

Kommunledningsförvaltningen föreslår att kommunfullmäktige avslår 
motionen om att vidareutveckla ko på rot. 

Förslag under sammanträdet 

Ted Länsberg (SD) föreslår att kommunfullmäktige ska anse motionen vara 
besvarad. 

Beslutsgång 

Ordförande frågar om samhällsutvecklingsutskottet beslutar enligt Länsbergs 
(SD) förslag eller enligt förvaltningens förslag och fastslår att 
samhällsutvecklingsutskottet beslutar enligt Länsbergs (SD) förslag. 
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SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
Kommunstyrelsens 
samhällsutvecklingsutskott 
2022-05-24 

Suu § 41, fortsättning Dnr KS 2022/60 

 

_____ 

Beslutet skickas till: 
Chef, samhällsutvecklingsförvaltningen 
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SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
Kommunstyrelsens 
samhällsutvecklingsutskott 
2022-05-24 

Suu § 42  

 

Infrastruktur och trafik, information 

Ärende 

Per Palage, trafiksamordnare informerar utskottet om kommande och 
pågående projekt inom infrastruktur och trafik.  

_____ 

16



 

SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
Kommunstyrelsens 
samhällsutvecklingsutskott 
2022-05-24 

Suu § 43 Dnr KS 2022/436 

 

Projektering av ny busshållplats i Hede 

Beslut 

Projektering genomförs av en ny busshållplats enligt detaljplan i Hede. 

Ärende 

Hede busshållplats har under de senaste åren flyttats ett antal gånger på 
grund av trafikfarliga miljöer. Busshållplatserna har inte heller varit 
ändamålsenliga för kollektivtrafiken som trafikerar Hede. I samband med att 
Sonfjällsskolan renoveras, inkluderat markarbeten för parkeringar så kan 
stora synergieffekter uppnås för att parallellt bygga en busshållplats, 
eftersom den nya busshållplatsen ligger i direkt anslutning till skolans 
parkering. Det skapas dessutom en för eleverna trafiksäker miljö. Tidsplanen 
innebär att busshållplatsen projekteras under 2022 och byggs under kvartal 
tre-fyra 2023. 

Efter ett antal flyttar av busshållplatsen, senaste året, är bedömningen att det 
ur ett trafiksäkerhetsperspektiv bör byggas en ny busshållplats i enlighet med 
befintlig detaljplan. I samband med renovering av Sonfjällsskolan och 
markarbeten i anslutning till skolan finns stora synergieffekter som kan 
uppnås. Nya busshållplatsen skapar en trafiksäker miljö för skolbarnens av- 
och påstigning. Busshållplatsen skapar också en bra miljö för övriga 
resenärer med den lokala kollektivtrafiken.  

Ekonomi 
Planerade utgifter för projektering under 2022 är ca 60 000–80 000 kronor, 
detta tas från konto 3331 – Tillgänglighet gator och torg. 

Tjänstemannaförslag 

Samhällsutvecklingsförvaltningen föreslår att samhällsutvecklingsutskottet 
beslutar om projektering av en ny busshållplats enligt detaljplan i Hede. 

Förslag under sammanträdet 

Mats Ericsson (C) föreslår bifall till förvaltningens förslag. 

Beslutsgång 

Ordförande frågar om samhällsutvecklingsutskottet beslutar enligt 
förvaltningens förslag och fastslår att svaret är ja. 

_____ 
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SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
Kommunstyrelsens 
samhällsutvecklingsutskott 
2022-05-24 

Suu § 43, fortsättning Dnr KS 2022/436 

 

Beslutet skickas till: 
Chef, samhällsutvecklingsförvaltningen 
Samordnare trafik- och infrastruktur 
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SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
Kommunstyrelsens 
samhällsutvecklingsutskott 
2022-05-24 

Suu § 44 Dnr KS 2022/418 

 

Lokal trafikföreskrift, ändring av riktlinjer för 
skotertrafik i närområdet till tätorter 

Beslut 

Samhällsutvecklingsutskottets förslag: 

Kommunstyrelsen antar ändringar i riktlinjerna för skotertrafik i närområden 
till tätorter, gällande avstånd för skoterled från dagens 100 meter avstånd till 
bostäder, vårdlokaler och skolor till 50 meter. 

Ärende 

Ändringar vad gäller bullernivå och avstånd till bebyggelse behöver göras i 
riktlinjer för skotertrafik i närområden till tätorter. En utredning är gjord av 
Tyrens AB ”beräkning av buller från snöskoter”. Resultatet visar att 
avståndet till bebyggelse för att anlägga skoterled, i undantagsfall inte bör 
anläggas närmare bostäder, vårdlokaler eller skolor än 30 meter, med 
begränsad hastighet till 30 km/h, vid dessa passager. Förutom vid dessa 
passager bör inte skoterleder anläggas närmare än 50 meter från bostäder, 
vårdlokaler eller skolor i enlighet med utförd bullermätning. 

Enligt genomförd bullermätning från snöskoter, rapport 301770-A Tyrens, 
2020-01-24, visar det att nuvarande, riktlinjer för skotertrafik i närområden 
till tätorter för Härjedalens kommun, kan och bör ändras i riktlinje med 
genomförd bullerberäkning då dagens avstånd uppgår till 100 meter. 

Ekonomi 
Ärendet har ingen negativ inverkan på kommunens ekonomi. 

Tjänstemannaförslag 

Samhällsutvecklingsförvaltningen föreslår att kommunstyrelsen antar 
ändringar i riktlinjerna för skotertrafik i närområden till tätorter, gällande 
avstånd för skoterled från dagens 100 meter avstånd till bostäder, vårdlokaler 
och skolor till 50 meter. 

Beslutsgång 

Ordförande frågar om samhällsutvecklingsutskottet beslutar enligt 
förvaltningens förslag och fastslår att svaret är ja. 

_____ 

Beslutet skickas till: 
Trafiksamordnare 
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SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
Kommunstyrelsens 
samhällsutvecklingsutskott 
2022-05-24 

Suu § 45 Dnr KS 2022/402 

 

Höjning av felparkeringsavgift i Härjedalens kommun 

Beslut 

Samhällsutvecklingsutskottets förslag: 

Kommunfullmäktige höjer avgiften för felparkering i Härjedalens kommun 
från 500 kronor till en differentierad avgift på 800–1 300 kronor, ny förhöjd 
avgift ska börja gälla 1 juli 2022 på följande platser: 

-Parkering inom parkeringsförbud. 

-Parkering inom stoppförbud. 

-Parkering på markerad handikapplats. 

-Parkering inom busshållplats. 

-Parkering i vägkorsning. 

-Parkering på eller före övergångsställe. 

-Parkering mot färdriktning. 

-Parkering på gång- eller cykelbana. 

-Parkering utöver tillåten tid. 

Ärende 

Frågan om en höjd avgift för felparkering i Härjedalens kommun har 
aktualiserats av både den lokala polisen samt från de snabbt växande 
turistorterna där parkering även ofta sker på privat mark. 
 
Vägledning av avgiftens storlek återfinns i ”Förordningen om 
felparkeringsavgifter” (SFS 1976:1128) som anger intervallet till mellan  
75 kronor och 1 300 kronor förordning (2004:193). 
 
En markägare som upplåter ett område för parkering eller förbjuder 
parkering inom området får under de förutsättningar som anges i denna lag ta 
ut en kontrollavgift (1984:318). Kontrollavgiften får inte överstiga den 
felparkeringsavgift som fastställts inom kommunen enligt lagen (1976:206) 
om felparkeringsavgift. 

Ekonomi 
Ingen påverkan på kommunens ekonomi. 
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SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
Kommunstyrelsens 
samhällsutvecklingsutskott 
2022-05-24 

Suu § 45, fortsättning Dnr KS 2022/402 

 

Tjänstemannaförslag 

Samhällsutvecklingsförvaltningen föreslår att kommunfullmäktige höjer 
avgiften för felparkering i Härjedalens kommun från 500 kronor till en 
differentierad avgift på 800–1 300 kronor, ny förhöjd avgift ska börja gälla 1 
juli 2022 på följande platser: 
-Parkering inom parkeringsförbud. 
-Parkering inom stoppförbud. 
-Parkering på markerad handikapplats. 
-Parkering inom busshållplats. 
-Parkering i vägkorsning. 
-Parkering på eller före övergångsställe. 
-Parkering mot färdriktning. 
-Parkering på gång- eller cykelbana. 
-Parkering utöver tillåten tid. 

Beslutsgång 

Ordförande frågar om samhällsutvecklingsutskottet beslutar enligt 
förvaltningens förslag och fastslår att svaret är ja. 

_____ 

Beslutet skickas till: 
Trafiksamordnare 
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SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
Kommunstyrelsens 
samhällsutvecklingsutskott 
2022-05-24 

Suu § 46 Dnr KS 2021/279 

Ekonomisk uppföljning 

Ärende 

Förvaltningschef Jonas Kojan ger utskottet en budgetuppföljning efter 
utgången av april. Perioden uppvisar ett underskott från budget på  
987 000 kronor. 

_____ 
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SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
Kommunstyrelsens 
samhällsutvecklingsutskott 
2022-05-24 

Suu § 47 

Övrig fråga, Vatten- och miljöresurs 

Ärende 

Ordförande Lars-Olof Mattsson (M) undrar över eventuella effekter 
kommunens köp av tjänster från Vatten- och miljöresurs skulle kunna ha på 
lokala, privata entreprenörer. 

Mathias Wiberg, avdelningschef flygplats och infrastruktur, informerar att 
kommunen köper vissa tjänster från Vatten- och miljöresurs. Det sker i 
begränsad form och gäller i första hand arbeten där inga anbud inkommit på 
upphandlingsunderlaget.

_____ 

23



 

SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
Kommunstyrelsens 
samhällsutvecklingsutskott 
2022-05-24 

Suu § 48  

 

Övrig fråga, Risnäset 

Beslut 

Samhällsutvecklingsförvaltningen får i uppdrag att ta ett helhetsgrepp på 
framtiden för området Risnäset i Funäsdalen. 

Ärende 

Mats Ericsson (C) föreslår att förvaltningen får i uppdrag att ta ett 
helhetsgrepp på framtiden för området Risnäset i Funäsdalen.  

Beslutsgång 

Ordförande frågar om samhällsutvecklingsutskottet beslutar enligt Ericssons 
(C) förslag och fastslår att svaret är ja. 

_____ 

Beslutet skickas till: 
Chef, samhällsutvecklingsförvaltningen 

24



 

SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
Kommunstyrelsens 
samhällsutvecklingsutskott 
2022-05-24 

Suu § 49  

 

Övrig fråga, informationsskyltar 

Beslut 

Samhällsutvecklingsförvaltningen får i uppdrag att se över hur besökare på 
ett synbart sätt kan informeras om aktiviteter och attraktioner i kommunen.  

Ärende 

Ted Länsberg (SD) föreslår att förvaltningen får i uppdrag att se över hur 
besökare på ett synbart sätt kan informeras om aktiviteter och attraktioner i 
kommunen. 

Beslutsgång 

Ordförande frågar om samhällsutvecklingsutskottet beslutar enligt Länsbergs 
(SD) förslag och fastslår att svaret är ja. 

_____ 

Beslutet skickas till: 
Chef, samhällsutvecklingsförvaltningen 
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